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О Б Щ И Н А   В Ъ Р Б И Ц А,  О Б Л А С Т   Ш У М Е Н  

 

       О Б Щ И Н С К И   С Ъ В Е Т   В Ъ Р Б И Ц А 

9870 гр. Върбица, ул.  Септемврийско въстание  № 40 ; тел. 05391/ 21-10 

    П Р О Т О К О Л 

   № 22 

 
Днес 20.12.2024 година от 10:00 до 11:15 часа в заседателната зала на общински 

съвет Върбица под ръководството на Председателя на Общински съвет Върбица Кадир 

Хасан, се проведе редовно  заседание  на Общински съвет Върбица. 

 

Присъстват 15 общински съветника: 

 

1. Кадир  Хасан 

2. Бирсен  Елманов 

3. Ердинч  Исмаилов 

4. Севдалин  Алдинов 

5. Мустафа  Хюсеинов 

6. Руфи  Чуфадар 

7. Кенан  Халил 

8. Сафие  Кичукова 

9. Мехмед  Юсуфов 

10. Себайдин  Фейзула 

11. Янаки  Янакиев 

12. Басри  Басриев 

13. Мердин  Ахмедов 

14. Неслихан  Пехливан 

15. Емил  Димов 

         

                 На заседанието присъстват: 

 

   Инж. Мердин Байрям      –  Кмет на Община Върбица 

   Хава Хасанова                  –  Директор Дирекция „РРХДИП“  

 

  Кадир ХАСАН - Председател на Об С 

 

       В присъствената книга на общинския съвет са положени 15 на брой подписи, 

присъстват 15 общински съветници, отсъстват двама общински съветника - Емел 

Петрова и Есер Садък.  

На  основание чл.27, ал.2 от ЗМСМА заседанието на общинския съвет е законно, тъй 

като от 17 присъстват 15 общински съветници. Имаме кворум и общинския съвет 

може да взема решения. 

 

       Дневния ред раздаден предварително, а именно: 
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                                                                 ДНЕВЕН РЕД 

 

 
1. Дoкладна записка с вх.№165/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Предложение от Началника на Общинска служба „Земеделие”- 

гр.Върбица с вх.№24-00-650 от 04.11.2024г. за обезщетяване по реда на чл. 10б, ал. 1 от 

ЗСПЗЗ във вр. с чл. 53б от ЗКИР със земи от ОПФ в землището на с.Маломир. 

Приложение: Предложение от Началника на Общинска служба „Земеделие”- 

гр.Върбица с вх.№24-00-650 от 04.11.2024г., заедно с приложенията към него. 

                      

 2. Дoкладна записка с вх.№166/10.12.2024 г.  от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Приемане на решение за разпореждане с движимо имущество - 

общинска собственост чрез дарение в полза на “ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ 

-ШУМЕН“ ООД, с ЕИК 837068284.  

                    

 3.  Дoкладна записка с вх.№167/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Даване на съгласие за кандидатстване на Община Върбица с 

проектно предложение „Преустройство на бивша училищна сграда в с.Ловец, 

общ.Върбица в ЦНСТ за стари хора”  за финансиране по мярка М02-01 „Подобряване 

на социалните услуги за резидентна грижа и осигуряване на подслон” на Проект „Красива 

България”- 2025г. и осигуряване на съфинансиране на проекта от страна на Община 

Върбица.  

 

 4. Дoкладна записка с вх.№168/10.12.2024 г.  от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Приемане на Програмата за енергийна ефективност на община 

Върбица за периода 2024 – 2030 г. 

Приложения: Програма за ЕЕ Община Върбица-2024-2030-финал 

                   

 5. Дoкладна записка с вх.№169/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Одобряване на Междинна оценка на изпълнението на Плана за 

интегрирано развитие на община Върбица за периода 2021-2027г.  

Приложение: Доклад за МО на ПИРО - Върбица- 2024-финал 

                  

 6. Дoкладна записка с вх.№170/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Одобрение на Актуализация на Плана за интегрирано развитие (ПИРО) 

на Община Върбица 2021-2027 г. 

Приложения: Актуализация ПИРО 2021-2027-Върбица-2024-ФИНАЛ 

                  

 7. Дoкладна записка с вх.№171/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    Община    

Върбица, относно: Прехвърляне на собственост чрез продажба от Община Върбица на реална 

част от урегулиран поземлен имот: УПИ IV-237, кв.30 по плана на с. Нова Бяла река по реда на 

§8, ал.2, т.1 от ПР на ЗУТ. 

МОТИВИ: Молба за купуване на придаваемо общинско място към гореописаният имот от 

Мехмед Исуфов. Това придаваемо място не може да бъде самостоятелен обект на 

разпореждане. Площта му е 71 кв.м. 

 

     8. Дoкладна записка с вх.№172/10.12.2024 г.  от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Прехвърляне на собственост чрез продажба от Община Върбица на реална 

част от урегулиран поземлен имот: УПИ XXII-593, кв.66 по плана на гр. Върбица по реда на §8, 

ал.2, т.1 от ПР на ЗУТ. 

https://varbitsa.bg/wp-content/uploads/2024/12/към-Вх.№165-от-10.12.2024-г-1.pdf
https://varbitsa.bg/wp-content/uploads/2024/12/към-Вх.№165-от-10.12.2024-г-1.pdf
https://varbitsa.bg/wp-content/uploads/2024/12/към-Вх.№165-от-10.12.2024-г-1.pdf
https://varbitsa.bg/wp-content/uploads/2024/12/%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%92%D1%85.-168-%D0%9F%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%95%D0%95-%D0%9E%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%92%D1%8A%D1%80%D0%B1%D0%B8%D1%86%D0%B0-2024-2030-%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BB.pdf
https://varbitsa.bg/wp-content/uploads/2024/12/%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%92%D1%85.-169-%D0%94%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4-%D0%B7%D0%B0-%D0%9C%D0%9E-%D0%BD%D0%B0-%D0%9F%D0%98%D0%A0%D0%9E-%D0%92%D1%8A%D1%80%D0%B1%D0%B8%D1%86%D0%B0-2024-%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BB.pdf
https://varbitsa.bg/wp-content/uploads/2024/12/%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%92%D1%85.-170-%D0%90%D0%BA%D1%82%D1%83%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%9F%D0%98%D0%A0%D0%9E-2021-2027-%D0%92%D1%8A%D1%80%D0%B1%D0%B8%D1%86%D0%B0-2024-%D0%A4%D0%98%D0%9D%D0%90%D0%9B.pdf
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МОТИВИ: Молба за купуване на придаваемо общинско място към гореописаният имот от 

Донка Русева. Това придаваемо място не може да бъде самостоятелен обект на разпореждане. 

Площта му е 12 кв.м. 

 

 9. Питания.  

 

    Има ли други предложения относно дневния ред? 

 

    Да, Г-н Байрям имате думата, заповядайте: 

 

инж. Мердин БАЙРЯМ - Кмет на Община Върбица 

 

           - Уважаеми господин Председател, уважаеми общински съветници, ако ми позволите 

поради кратките срокове за кандидатстване на проекти, като точки преди точка питания в 

дневния ред да се включат  още две докладни записки, а именно: 

 

- Дoкладна записка с вх. № 178/18.12.2024 г. от от Мердин Байрям – кмет на 

Община Върбица, относно: Кандидатстване на Община Върбица с проектно 

предложение „Извършване на строително- ремонтни работи на материалната база на 

Домашен социален патронаж  в гр.Върбица” за финансиране по Целева програма 

„Подобряване на материалната база на „Домашен социален патронаж“ чрез Фонд 

„Социална закрила” през 2025г. 

и 

- Дoкладна записка с вх. № 179/18.12.2024 г. от от Мердин Байрям – кмет на 

Община Върбица, относно: Кандидатстване на Община Върбица по процедура 

чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR002-2.012 

„ИНОВАТИВНИ ЗДРАВНО-СОЦИАЛНИ УСЛУГИ“, финансирана от Програма 

„Развитие на човешките ресурси” 2021-2027 г.  

 

Кадир ХАСАН – Председател на ОбС  

 

 

 Благодаря Ви г-н Байрям. 

 Други предложения има ли, относно двевния ред?  

 Видно няма. 

 

 Да проверим кворума. Общия брой на съветниците е 17, присъстват 15 общински 

съветници, имаме кворум.  

Докладните са депозирани в деловодството на Общински съвет и на основание чл.66, ал.2 

от Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, може да се включат, като 

допълнителни точки в дневния ред на днешното заседание.  

Подлагам на гласуване, който е съгласен, като точка 9 /девета/, да се включи  

             - Дoкладна записка с вх. № 178/18.12.2024 г. от от Мердин Байрям – кмет на 

Община Върбица, относно: Кандидатстване на Община Върбица с проектно предложение 

„Извършване на строително- ремонтни работи на материалната база на Домашен социален 

патронаж  в гр.Върбица” за финансиране по Целева програма „Подобряване на 

материалната база на „Домашен социален патронаж“ чрез Фонд „Социална закрила” през 

2025г.,  

 

Режим на явно гласуване. 



 

 

4 

 

Резултати   от   гласуването:   за   -   15;   против   -   0;   въздържали   се   -   0,  

предложението се приема. 

 

Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

Подлагам на гласуване, който е съгласен, като точка 10 /десета/, да се включи  

-  Дoкладна записка с вх. № 179/18.12.2024 г. от от Мердин Байрям – кмет на 

Община Върбица, относно: Кандидатстване на Община Върбица по процедура 

чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR002-2.012 

„ИНОВАТИВНИ ЗДРАВНО-СОЦИАЛНИ УСЛУГИ“, финансирана от Програма 

„Развитие на човешките ресурси” 2021-2027 г.,  

Режим на явно гласуване. 

 

Резултати   от   гласуването:   за   -   15;   против   -   0;   въздържали   се   -   0,  

предложението се приема. 

 

Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

 

 Кадир ХАСАН- Председател на Об С 

 Имате ли въпроси или предложения относно дневния ред? Видно няма.  

Уважаеми съветници подлагам на гласуване всички точки целия дневния ред състоящ се от 

11 точки, а именно: 

 

 

 

                                      ДНЕВЕН РЕД 

 

 
1. Дoкладна записка с вх.№165/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Предложение от Началника на Общинска служба „Земеделие”- 

гр.Върбица с вх.№24-00-650 от 04.11.2024г. за обезщетяване по реда на чл. 10б, ал. 1 от 

ЗСПЗЗ във вр. с чл. 53б от ЗКИР със земи от ОПФ в землището на с.Маломир 

                      

 2. Дoкладна записка с вх.№166/10.12.2024 г.  от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Приемане на решение за разпореждане с движимо имущество - 

общинска собственост чрез дарение в полза на “ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ 

-ШУМЕН“ ООД, с ЕИК 837068284.  

                    

 3.  Дoкладна записка с вх.№167/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Даване на съгласие за кандидатстване на Община Върбица с 

проектно предложение „Преустройство на бивша училищна сграда в с.Ловец, 

общ.Върбица в ЦНСТ за стари хора”  за финансиране по мярка М02-01 „Подобряване 

на социалните услуги за резидентна грижа и осигуряване на подслон” на Проект „Красива 

България”- 2025г. и осигуряване на съфинансиране на проекта от страна на Община 

Върбица.  
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 4. Дoкладна записка с вх.№168/10.12.2024 г.  от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Приемане на Програмата за енергийна ефективност на община 

Върбица за периода 2024 – 2030 г. 

                   

 5. Дoкладна записка с вх.№169/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Одобряване на Междинна оценка на изпълнението на Плана за 

интегрирано развитие на община Върбица за периода 2021-2027г.  

                  

 6. Дoкладна записка с вх.№170/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Одобрение на Актуализация на Плана за интегрирано развитие (ПИРО) 

на Община Върбица 2021-2027 г. 

                  

 7. Дoкладна записка с вх.№171/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    Община    

Върбица, относно: Прехвърляне на собственост чрез продажба от Община Върбица на реална 

част от урегулиран поземлен имот: УПИ IV-237, кв.30 по плана на с. Нова Бяла река по реда на 

§8, ал.2, т.1 от ПР на ЗУТ. 

МОТИВИ: Молба за купуване на придаваемо общинско място към гореописаният имот от 

Мехмед Исуфов. Това придаваемо място не може да бъде самостоятелен обект на 

разпореждане. Площта му е 71 кв.м. 

 

     8. Дoкладна записка с вх.№172/10.12.2024 г.  от Мердин Байрям  – кмет на    Община 

Върбица, относно: Прехвърляне на собственост чрез продажба от Община Върбица на реална 

част от урегулиран поземлен имот: УПИ XXII-593, кв.66 по плана на гр. Върбица по реда на §8, 

ал.2, т.1 от ПР на ЗУТ. 

МОТИВИ: Молба за купуване на придаваемо общинско място към гореописаният имот от 

Донка Русева. Това придаваемо място не може да бъде самостоятелен обект на разпореждане. 

Площта му е 12 кв.м. 

 

9. Дoкладна записка с вх. № 178/18.12.2024 г. от от Мердин Байрям – кмет на Община 

Върбица, относно: Кандидатстване на Община Върбица с проектно предложение 

„Извършване на строително- ремонтни работи на материалната база на Домашен социален 

патронаж  в гр.Върбица” за финансиране по Целева програма „Подобряване на 

материалната база на „Домашен социален патронаж“ чрез Фонд „Социална закрила” през 

2025г. 

 

10. Дoкладна записка с вх. № 179/18.12.2024 г. от от Мердин Байрям – кмет на Община 

Върбица, относно: Кандидатстване на Община Върбица по процедура чрез директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR002-2.012 „ИНОВАТИВНИ 

ЗДРАВНО-СОЦИАЛНИ УСЛУГИ“, финансирана от Програма „Развитие на човешките 

ресурси” 2021-2027 г. 

 

 11. Питания.  

 

 

Резултати от гласуването: 

за - 15;  

против - 0; 

въздържали се - 0,  

предложението се приема.  

 

Общ брой присъстващи общински съветници – 15  
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На основание чл.27 ал. 3 с явно гласуване Дневния ред е приет. 

 

 

 

 

                                                                          I. 

 

По първа точка от дневния ред: 

ОТНОСНО: Дoкладна записка с вх.№165/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    

Община Върбица, относно: Предложение от Началника на Общинска служба 

„Земеделие”- гр.Върбица с вх.№24-00-650 от 04.11.2024г. за обезщетяване по реда на чл. 

10б, ал. 1 от ЗСПЗЗ във вр. с чл. 53б от ЗКИР със земи от ОПФ в землището на с.Маломир 

 

Хава ХАСАНОВА   –  Директор Дирекция „РРХДИП“-  запозна съветниците с  Докладната 

записка. 

  

Руфи ЧУФАДАР – Председател на постоянната комисия по „Бюджет и финанси, икономика 

и инвестиционна политика”: 

- Становището на постоянните комисии е положително, всички  подкрепят докладната 

записка и проекта за решение. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Благодаря г-н Чуфадар. 

Колеги, имате думата за въпроси, относно становището на постоянните комисии, или други 

мнения, ако няма въпроси да пристъпим към гласуване! Видно няма. 

Който е съгласен с проекта за решение по точка първа, моля да гласува! 

 

       Режим на поименно  гласуване 

 

Резултати   от   гласуването:  

 

       за   -  15 

 

1. Кадир  Хасан 

2. Бирсен  Елманов 

3. Ердинч  Исмаилов 

4. Севдалин  Алдинов 

5. Мустафа  Хюсеинов 

6. Руфи  Чуфадар 

7. Кенан  Халил 

8. Сафие  Кичукова 

9. Мехмед  Юсуфов 

10. Себайдин  Фейзула 

11. Янаки  Янакиев 

12. Басри  Басриев 

13. Мердин  Ахмедов 

14. Неслихан  Пехливан 

15. Емил  Димов   

 

     против   -  0;   

      въздържали   се   -   0,  предложението  се приема. 
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Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

       На основание с чл.21, ал.1, т.8 и ал. 2 от ЗМСМА  

 

 Общински съвет Върбица прие следното: 

 

РЕШЕНИЕ:№1 

 

 

РЕШЕНИЕ: 

Приема отправеното предложение от Началника на ОСЗ „Върбица“ вх.№24-00-650 

от 04.11.2024г., като дава съгласие да бъде предоставен на Общинска служба „Земеделие”- 

гр.Върбица за постановяване на решение за възстановяване правото на собственост на 

„АГРО ФИНАНС“ АД, с ЕИК 175038005 следният имот – земеделска земя от ОПФ, 

находящ се в землището на с.Маломир,  общ.Върбица: 

● имот № 46773.2.69, с площ от 0,501 дка, IV категория, местност „Юртлук“, трайно 

предназначение на територията: земеделска, начин на трайно ползване: нива. 

 

Мотиви: 

Предложеният за обезщетение имот от ОПФ се явява подходящ за обезщетяване на 

собственика. Същият не е застроен, не са провеждани мероприятия, които не позволяват 

възстановяване на собствеността върху него. Предложеният имот е съобразен с 

местоположението, площта и категориите на имотите, които е притежавал собственика 

преди отстраняването на явна фактическа грешка. 

 

На база събраните документи по преписката, могат да се направят следните изводи: 

Съгласно чл. 10б, ал. 1 от ЗСПЗЗ, собствениците или техните наследници, 

притежавали земеделски земи преди образуването на трудовокооперативни земеделски 

стопанства или държавни земеделски стопанства, независимо от това, дали са били 

включени в тях или в други, образувани въз основа на тях, селскостопански организации, 

намиращи се в границите на урбанизираните територии (населени места) или извън тях и са 

застроени или 

върху тях са проведени мероприятия, които не позволяват възстановяване на собствеността, 

имат право на обезщетение по тяхно искане с равностойни земи от държавния или от 

общинския поземлен фонд и/или с поименни компенсационни бонове.  

Според ал. 2, когато лицата по ал. 1 са поискали обезщетение с равностойни земи, 

обезщетяването е:  

1. със земи от общинския поземлен фонд, определени от общинския съвет въз основа 

на мотивирано предложение на общинската служба по земеделие - когато земите, върху 

които собствеността не може да се възстанови поради обстоятелствата, посочени в ал. 1, са 

застроени с обекти, които са общинска собственост;  

2. със земи от държавния поземлен фонд - в останалите случаи. 

Съгласно чл. 53б, ал. 6 от Закона за кадастъра и имотния регистър при отстраняване 

на установена явна фактическа грешка при нанасяне границите на имотите засегнатите 

лица се обезщетяват по реда на чл. 10б, ал. 1 от ЗСПЗЗ. 

 

Относно предложения имот за обезщетяване в землището на с.Маломир, 

общ.Върбица а именно имот № 46773.2.69, с площ от 0,501 дка, IV категория, местност 

„Юртлук“, трайно предназначение на територията: земеделска, начин на трайно ползване: 

нива: не е съставен акт за общинска собственост и същият не е бил обект на разпоредителна 

сделка.  

Настоящето решение да се връчи на заинтересованите лица по реда на АПК и 

служебно – на ОСЗ – гр.Върбица. 
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Приложение: Предложение от Началника на Общинска служба „Земеделие”- 

гр.Върбица с вх.№24-00-650 от 04.11.2024г., заедно с приложенията към него. 

 

 

 

 

 

                                                                              ІІ. 

 

По втора точка от дневния ред: 

ОТНОСНО: Дoкладна записка с вх.№166/10.12.2024 г.  от Мердин Байрям  – кмет на    

Община Върбица, относно: Приемане на решение за разпореждане с движимо имущество 

- общинска собственост чрез дарение в полза на “ВОДОСНАБДЯВАНЕ И 

КАНАЛИЗАЦИЯ -ШУМЕН“ ООД, с ЕИК 837068284.  

 

Хава ХАСАНОВА – Директор Дирекция „РРХДИП“ -  запозна съветниците с  Докладната 

записка. 

 

Руфи ЧУФАДАР – Председател на постоянната комисия по „Бюджет и финанси, икономика 

и инвестиционна политика”: 

- Становището на постоянните комисии е положително, всички  подкрепят докладната 

записка и проекта за решение. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Колеги имате думата за въпроси, чухте становището на постоянните комисии, може да 

имате въпроси? 

Видно няма. 

 

  Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

 

Режим на поименно  гласуване 

 

Резултати   от   гласуването:  

 

       за   -  15 

 

1. Кадир  Хасан 

2. Бирсен  Елманов 

3. Ердинч  Исмаилов 

4. Севдалин  Алдинов 

5. Мустафа  Хюсеинов 

6. Руфи  Чуфадар 

7. Кенан  Халил 

8. Сафие  Кичукова 

9. Мехмед  Юсуфов 

10. Себайдин  Фейзула 

11. Янаки  Янакиев 

12. Басри  Басриев 

13. Мердин  Ахмедов 

14. Неслихан  Пехливан 

15.  Емил  Димов 

 

       против   -  0;   
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      въздържали   се   -   0,  предложението  се приема. 

 

 

Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

 

       На основание чл.21, ал.1, т.8 и  чл.27, ал.3, 4 и 5 от ЗМСМА  

 

Общински съвет Върбица прие следното: 

 

                                                       РЕШЕНИЕ:№2 

 

1. Дава съгласие за разпореждане чрез дарение на  Багер с челен товарач „JCB 3CX 

SISTEMASTER”, с рег.№ H03055 в полза на „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ-

ШУМЕН" ООД, с ЕИК 837068284  

2. Дареното имущество по т. 1 да се използва за нуждите на ВиК дружеството при 

отстраняване на възникнали аварии по водопроводната мрежа във всички населени места на 

територията на Община Върбица. 

3. Упълномощава и възлага на кмета на Община Върбица да сключи договор и 

всички други действия във връзка с изпълнение на настоящето решение.  

 

Мотиви: Община Върбица заедно с „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ-

ШУМЕН" ООД, с ЕИК 837068284 изпълняват съвместни дейности с цел подобряване 

водоснабдяване в населените места на територията на община Върбица. Подмяната на 

водопреносната мрежа в населените места е основен приоритет предвид продължила суша 

през изминалите години и е от ключово значение за намаляване загубите на питейна вода 

следствие от зачестилите аварии. 

Многократно са водени разговори с ръководството на ВиК дружеството, търсено е 

решение за повишаване качеството на предоставяните услуги на населението на община 

Върбица и намаляване на загубите на питейна вода при възникване на аварии.  

Целесъобразно и икономически ефективно решение за справяне с така създалата се 

обстановка се явява предоставяне от страна на Община Върбица безвъзмездно на „ВиК-

Шумен“ ООД Багер с челен товарач за отстраняване на възникнали аварии по 

водопроводната мрежа във всички населени места на територията на Община Върбица. 

Община Върбица е собственик на движима вещ – частна общинска собственост, 

представляваща Багер с челен товарач „JCB 3CX SISTEMASTER”, с рег. № H 03055. 

Същият считам, че ще служи на цялото население на община Върбица, ако бъде 

предоставен за нуждите на „ВиК-Шумен“ ООД.  

 

Съгласно чл. 34, ал. 4 от Закона за общинската собственост Общината се разпорежда 

с имоти и вещи - частна общинска собственост, чрез продажба, замяна, дарение, делба, 

възмездно или безвъзмездно учредяване на ограничени вещни права или по друг начин, 

определен в закон. 

Считам за правилно и целесъобразно собствеността върху Багер с челен товарач 

„JCB 3CX SISTEMASTER”, с рег. № H 03055  да се прехвърли безвъзмездно на “ВиК-

Шумен“ АД чрез дарение. 

Съгласно чл.57, ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество на Община Върбица дарение на имот - частна 

общинска собственост, се извършва след решение на общинския съвет, прието с 

мнозинство три четвърти от общия брой на съветниците.  

 

 

ІІI. 
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По трета точка от дневния ред:  

ОТНОСНО: Дoкладна записка с вх.№167/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    

Община Върбица, относно: Даване на съгласие за кандидатстване на Община Върбица с 

проектно предложение „Преустройство на бивша училищна сграда в с.Ловец, 

общ.Върбица в ЦНСТ за стари хора”  за финансиране по мярка М02-01 „Подобряване 

на социалните услуги за резидентна грижа и осигуряване на подслон” на Проект „Красива 

България”- 2025г. и осигуряване на съфинансиране на проекта от страна на Община 

Върбица. 

 

Хава ХАСАНОВА – Директор Дирекция „РРХДИП“ -  запозна съветниците с  Докладната 

записка. 

 

Руфи ЧУФАДАР – Председател на постоянната комисия по „Бюджет и финанси, икономика 

и инвестиционна политика”: 

  След проведени съвместни заседании на постоянните комисии, за приемането на 

проекторешението по Докладната записка, становището на постоянните комисии е 

положително.                    

Всички  подкрепят докладната записка и проекта за решение. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Благодаря г-н Чуфадар. 

Да, колеги  имате ли нещо да питате или добавите? Видно няма. 

 

Режим на поименно  гласуване 

 

Резултати   от   гласуването:  

 

       за   -  15 

 

1. Кадир  Хасан 

2. Бирсен  Елманов 

3. Ердинч  Исмаилов 

4. Севдалин  Алдинов 

5. Мустафа  Хюсеинов 

6. Руфи  Чуфадар 

7. Кенан  Халил 

8. Сафие  Кичукова 

9. Мехмед  Юсуфов 

10. Себайдин  Фейзула 

11. Янаки  Янакиев 

12. Басри  Басриев 

13. Мердин  Ахмедов 

14. Неслихан  Пехливан 

15. Емил  Димов 

 

       против   -  0;   

      въздържали   се   -   0,  предложението  се приема. 

 

Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

 

На основание с чл.21, ал.1, т.8, т.12, чл.27 ал.3, 4 и 5 от ЗМСМА, 
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     Общински съвет Върбица прие следното: 

 

   РЕШЕНИЕ:№3 

 

1. Общински съвет – Върбица дава съгласието си Община Върбица да 

кандидатства с проектно предложение „Преустройство на бивша училищна сграда в 

с.Ловец, общ.Върбица в ЦНСТ за стари хора”  по мярка М02-01 „Подобряване на 

социалните услуги за резидентна грижа и осигуряване на подслон” на Проект „Красива 

България”- 2025г. 

 

2. Общински съвет Върбица дава съгласие Община Върбица да осигури 

необходимото съфинансиране при одобрение на проекта в размер  най-малко 30% от 

общата стойност на проекта в съответствие с изискванията на Проект „Красива България”. 

 

IV. 

 

По четвърта точка от дневния ред:  

ОТНОСНО: Дoкладна записка с вх.№168/10.12.2024 г.  от Мердин Байрям  – кмет на    

Община Върбица, относно: Приемане на Програмата за енергийна ефективност на 

община Върбица за периода 2024 – 2030 г. 

 

Хава ХАСАНОВА – Директор Дирекция „РРХДИП“ -  запозна съветниците с  Докладната 

записка. 

 

Мехмед  Юсуфов – Председател на Постоянна комисия „Обществен ред и транспорт, 

устройство,  организация и развитие на територията на общината”: 

  След проведени съвместни заседании на постоянните комисии, за приемането на 

проекторешението по Докладната записка, становището на постоянните комисии е 

положително. 

Всички  подкрепят докладната записка и проекта за решение. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Благодаря г-н Юсуфов. 

Колеги  чухте становището на Постояннте комисии, имате ли нещо да питате или добавите? 

Видно няма. 

 

Режим на поименно  гласуване 

 

Резултати   от   гласуването:  

 

       за   -  15 

 

1. Кадир  Хасан 

2. Бирсен  Елманов 

3. Ердинч  Исмаилов 

4. Севдалин  Алдинов 

5. Мустафа  Хюсеинов 

6. Руфи  Чуфадар 

7. Кенан  Халил 

8. Сафие  Кичукова 

9. Мехмед  Юсуфов 
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10. Себайдин  Фейзула 

11. Янаки  Янакиев 

12. Басри  Басриев 

13. Мердин  Ахмедов 

14. Неслихан  Пехливан 

15. Емил  Димов 

 

       против   -  0;   

      въздържали   се   -   0,  предложението  се приема. 

 

Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

 

       На основание чл.21, ал.1, т.12 и чл.27, ал.3 от ЗМСМА  

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

     Общински съвет Върбица прие следното: 

 

   РЕШЕНИЕ:№4 

 

 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация  и чл.12, ал.2 от Закона за енергийна ефективност Общински съвет – 

Върбица реши: 

1. Приема предложеният проект на Програмата за енергийна ефективност на 

община Върбица за периода 2024 – 2030 г. 

 

Мотиви: Програмата за енергийна ефективност на община Върбица за периода 2024 

– 2030 г. е разработена съгласно нормативните изисквания на чл. 12, ал. 2 от Закона за 

енергийна ефективност /ЗЕЕ/ и в изпълнение на Указанията на Агенцията за устойчиво 

енергийно развитие /АУЕР/ за разработване на общински програми за енергийна 

ефективност. 

Програмата е в съответствие със Стратегията за устойчиво енергийно развитие на 

Република България до 2030 г. с хоризонт до 2050 г.  

Общият стремеж при изпълнението на Програмите за енергийна ефективност е 

намаляване на енергийната интензивност на брутния вътрешен продукт на страната чрез 

намаляване потреблението на енергийни ресурси от крайните потребители на горива и 

енергия.  

Изготвянето на общински програми за енергийна ефективност (ПЕЕ) е задължителна 

част от държавната политика по енергийна ефективност и налага участието на съответните 

регионални и местни структури. Общинските програми за енергийна ефективност целят да 

се намали нивото на енергопотребление в обектите - общинска собственост (сгради, 

инсталации, улично осветление и др.), като по този начин да се даде пример на населението 

и бизнеса с оглед генериране икономия на енергия в бита и индустрията. 

Изпълнението на проекти и дейности за повишаване на енергийната ефективност е 

един от приоритетите на кохезионната политика на Европейския съюз за периода до 2020 г. 

Местните власти трябва да играят водеща роля в разумното използване на енергията. 

Реализирането на местни програми, планове и проекти за устойчиво потребление на 

енергия трябва да се превърне в неотменно задължение за всички общини в Европа, защото 

това носи значителни ползи на местните общности. 

Предвидените в предложената програма мерки, проекти и дейности имат за цел 

политиката по енергийна ефективност да се превърне в приоритетна на територията на 
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община Върбица, като по този начин се повишат икономическия растеж и жизнения 

стандарт на населението и се подпомогне опазването на околната среда. 

 

 

 

 

  

ПРИЛОЖЕНИЯ:  

Проект на Програмата за енергийна ефективност на община Върбица за периода 2024 

– 2030 г. 

 

 

  V. 

 

По пета точка от дневния ред:  

ОТНОСНО: Дoкладна записка с вх.№169/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    

Община Върбица, относно: Одобряване на Междинна оценка на изпълнението на Плана 

за интегрирано развитие на община Върбица за периода 2021-2027г. 

 

Хава ХАСАНОВА – Директор Дирекция „РРХДИП“ -  запозна съветниците с  Докладната 

записка. 

 

Мехмед  Юсуфов – Председател на Постоянна комисия „Обществен ред и транспорт, 

устройство,  организация и развитие на територията на общината”: 

  - След проведени съвместни заседании на постоянните комисии, за приемането на 

проекторешението по Докладната записка, становището на постоянните комисии е 

положително. 

Всички  подкрепят докладната записка и проекта за решение. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Благодаря г-н Юсуфов. 

Колеги имате ли въпроси относно становището на постоянните комисии? 

Видно няма. 

 

Режим на поименно  гласуване 

 

Резултати   от   гласуването:  

 

       за   -  15 

1. Кадир  Хасан 

2. Бирсен  Елманов 

3. Ердинч  Исмаилов 

4. Севдалин  Алдинов 

5. Мустафа  Хюсеинов 

6. Руфи  Чуфадар 

7. Кенан  Халил 

8. Сафие  Кичукова 

9. Мехмед  Юсуфов 

10. Себайдин  Фейзула 

11. Янаки  Янакиев 

12. Басри  Басриев 

13. Мердин  Ахмедов 
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14. Неслихан  Пехливан 

15. Емил  Димов 

 

       против   -  0;   

      въздържали   се   -   0,  предложението  се приема. 

 

Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

 

       На основание чл.21, ал.1, т.12  и  чл.27 ал.3 от ЗМСМА  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

     Общински съвет Върбица прие следното: 

 

    РЕШЕНИЕ:№5 

 

 

1. Общински съвет – Върбица одобрява Междинна оценка на изпълнението на 

План за интегрирано развитие на община Върбица 2021 – 2027 г.; 

2.  Възлага на Кмета на община Върбица осъществяването на всички дейности, 

необходими за правилното и законосъобразно изпълнение на решението.  

 

Мотиви: Планът за интегрирано развитие на община Върбица (ПИРО) за периода 

2021-2027г. приет с Решение №3 по Протокол №29 от 22.12.2021г. на Общински съвет 

Върбица и е основополагащ стратегически и динамичен документ, както и важен 

инструмент при формирането и провеждането на политики, осигуряващи единство в 

социално-икономическото и пространствено развитие на територията и местната общност. 

Документът очертава средносрочната перспектива за икономическо, социално, 

инфраструктурно и екологично развитие на общината за период от седем години. В 

качеството си на основополагащ стратегически документ, в съответствие с разпоредбите на 

Закона за регионалното развитие и Правилника за неговото прилагане, ПИРО подлежи на 

наблюдение, за резултатите от което се разработва годишен доклад. 

Съгласно чл. 33, ал. 1 от Закона за регионалното развитие, за реализацията на 

стратегическите документи за регионално и пространствено развитие по чл. 8, ал. 2 се 

извършва междинна оценка в средата на периода на тяхното действие (чл. 8, ал. 2, т. 3 –

план за интегрирано развитие на община).  

Междинната оценка на изпълнението на Плана за интегрирано развитие на община 

Върбица 2021 – 2027 г. е документ, който цели да представи степента на изпълнение на 

заложените цели и приоритети, както и реално достигнатото ниво на развитие на общината, 

спрямо предишния период на планиране и развитие. Оценката дава възможност да се 

формулират изводи и препоръки относно същността и начина на изпълнение на плана за 

интегрирано развитие, които да бъдат взети предвид при изпълнението му за периода 2024-

2027 г. 

Съгласно чл. 26, ал. 1 от ППЗРР, Кметът на общината внася за обсъждане и 

одобряване от общинския съвет доклади за резултатите от междинната и последващата 

оценка на изпълнението на плана за интегрирано развитие на общината. 

След утвърждаването му от Общински съвет – град Върбица и във връзка с чл. 26,  

ал. 2 от ППЗРР, докладът за резултатите от междинната оценка на изпълнението на Плана 
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за интегрирано развитие ще бъде публикуван на страницата на общината в интернет и на 

портала за обществени консултации на Министерския съвет. 

 

Приложение: Междинна оценка на изпълнението на План за интегрирано развитие 

на община Върбица 2021 – 2027 г. 

 

 

  

VI. 

 

По шеста точка от дневния ред:  

ОТНОСНО: Дoкладна записка с вх.№170/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    

Община Върбица, относно: Одобрение на Актуализация на Плана за интегрирано 

развитие (ПИРО) на Община Върбица 2021-2027 г. 

 

Хава ХАСАНОВА    –  Директор Дирекция „РРХДИП“-  запозна съветниците с  Докладната 

записка. 

 

Мехмед  Юсуфов – Председател на Постоянна комисия „Обществен ред и транспорт, 

устройство,  организация и развитие на територията на общината”: 

  След проведени съвместни заседании на постоянните комисии, за приемането на 

проекторешението по Докладната записка, становището на постоянните комисии е 

положително. 

Всички  подкрепят докладната записка и проекта за решение. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Благодаря г-н Юсуфов. 

Да колеги, програмата е отворена, всеки момент ако има нещо изпълнимо може да се 

добави. Имате ли нещо да питате или добавите? Видно няма. 

 

Режим на поименно  гласуване 

 

Резултати   от   гласуването:  

       за   -  15 

1. Кадир  Хасан 

2. Бирсен  Елманов 

3. Ердинч  Исмаилов 

4. Севдалин  Алдинов 

5. Мустафа  Хюсеинов 

6. Руфи  Чуфадар 

7. Кенан  Халил 

8. Сафие  Кичукова 

9. Мехмед  Юсуфов 

10. Себайдин  Фейзула 

11. Янаки  Янакиев 

12. Басри  Басриев 

13. Мердин  Ахмедов 

14. Неслихан  Пехливан 

15. Емил  Димов 

 

       против   -  0;   

      въздържали   се   -   0,  предложението  се приема. 
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Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

       На основание чл.21, ал.1, т.12  и  чл.27 ал.3  от ЗМСМА     

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

     Общински съвет Върбица прие следното: 

 

   РЕШЕНИЕ:№6 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 и т. 23, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 8, ал.1 от Закона за регионално развитие, и чл.22 ал.1, т.1, т.3, т. 4 

и ал. 2 от Правилника за прилагане на Закона за регионалното развитие, Общински съвет – 

Върбица реши: 

1. Одобрява Актуализация на Плана за интегрирано развитие (ПИРО) на Община Върбица 

2021-2027 г. 

 

2. Възлагана на кмета на община Върбица да предприеме необходимите действия в 

изпълнение на нормативните изисквания от Правилника за прилагане на Закона за 

регионалното развитие.  

 

Мотиви: Планът за интегрирано развитие на община Върбица (ПИРО) за периода 2021-

2027г. приет с Решение №3 по Протокол №29 от 22.12.2021г. на Общински съвет Върбица и е 

основополагащ стратегически и динамичен документ, както и важен инструмент при 

формирането и провеждането на политики, осигуряващи единство в социално-икономическото 

и пространствено развитие на територията и местната общност. Документът очертава 

средносрочната перспектива за икономическо, социално, инфраструктурно и екологично 

развитие на общината за период от седем години.  

Основна част в структурата на ПИРО – Върбица 2021-2027 г. е неговата Програма за 

реализация. В нея се съдържа Индикативният списък на приоритетите, целите и мерките на 

плана. В Програмата за реализация са представени и  голям брой дейности  - проектни идеи и 

такива в различен етап на проектна готовност (идеен  и работен проект). Те са отнесени към 

формулираните приоритети и мерки. Индикативният списък е представен под формата на 

таблично приложение, съобразно изискванията на Методическите указания на МРРБ. В 

допълнение са посочени още източниците за финансиране на определените приоритети, мерки 

и дейности, както и възможните срокове за тяхната реализация.  

Политиката за местно развитие на Община Върбица през периода 2021-2027г. следва да се 

провежда в съответствие с националните и регионални цели и приоритети за развитието в 

България и с целите на кохезионната политика на ЕС за периода 2021-2027г. и да допринася в 

максимална степен към цел на политиката 5 „Европа по близо до гражданите чрез насърчаване 

на устойчивото и интегрирано развитие на градските, селските и крайбрежните райони и на 

местните инициативи“. Това условие е залегнало в основата на разработения План за 

интегрирано развитие на Община Върбица за периода 2021-2027г. 

Актуализацията на ПИРО се осъществява в условията на променена социално – 

икономическа ситуация, породени от политическа, финансова и икономическа нестабилност, в 

период на възстановяване от продължилата дълго световна пандемия, напрежение и 

несигурност – война, природни катаклизми, енергийна нестабилност, инфлация, 

вътрешнополитическа криза и уязвимост на публичните финанси. Характерни са динамичните 

промени във външната среда, които обуславят работата на общината и оказват съществено 

влияние върху местната финансова политика. 

Предвид напредъка по изпълнението на ПИРО на Община Върбица до 31.12.2022 г., 

изводите от доклад от  междинната оценка за периода 2021-2023 г, регламентирана в чл. 8, ал.2 

и в чл. 33, ал.1 от ЗРР и в съответствие с одобрените от ЕС стратегически документи и 

програми за периода 2021-2027 г., е извършена актуализация на ПИРО, с цел включване на 

допълнителни проектни идеи, които са идентифицирани след приемането на ПИРО и за които 

има възможност да бъдат финансирани.  
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Чрез актуализацията се постига подобряване качеството, реалистичността и 

изпълнимостта на ПИРО, съобразявайки го с одобрените нови програми за периода 2021-2027г. 

и нормативни документи по секторни политики, които са съотносими към финансовата рамка 

на документа и които неминуемо оказват пряко влияние върху Програмата за реализация на 

ПИРО, както и върху рамката от индикатори. 

Актуализацията на ПИРО се изготвя на основание Закона за регионалното развитие – 

чл.8, ал. 1, т. 3 и чл. 22 (1) т. 1, т. 3, т. 4 и ал. 2 от Правилника за неговото прилагане и 

Методическите указания за разработване и прилагане на ПИРО за периода 2021-2027 на МРРБ.  

Актуализацията се одобрява от Общинския съвет по предложение на Кмета на общината.  

С цел запознаване с проекта на ПИРО на Община Върбица, същият е предоставен за 

публично обсъждане на интернет сайта на Община Върбица - https://varbitsa.bg в секция 

„Обяви и съобщения“  

 

 ПРИЛОЖЕНИЯ:  

Проект на План за интегрирано развитие (ПИРО) на Община Върбица 2021-2027 г. 

 

 

                                                                             VII 

 

По седма точка от дневния ред:  

ОТНОСНО: Дoкладна записка с вх.№171/10.12.2024 г. от Мердин Байрям  – кмет на    

Община    Върбица, относно: Прехвърляне на собственост чрез продажба от Община Върбица 

на реална част от урегулиран поземлен имот: УПИ IV-237, кв.30 по плана на с. Нова Бяла река 

по реда на §8, ал.2, т.1 от ПР на ЗУТ. 

МОТИВИ: Молба за купуване на придаваемо общинско място към гореописаният имот от 

Мехмед Исуфов. Това придаваемо място не може да бъде самостоятелен обект на 

разпореждане. Площта му е 71 кв.м. 

 

Хава ХАСАНОВА–  Директор Дирекция „РРХДИП“-  запозна съветниците с  Докладната 

записка. 

 

Руфи ЧУФАДАР – Председател на постоянната комисия по „Бюджет и финанси, икономика 

и инвестиционна политика”: 

  След проведени съвместни заседании на постоянните комисии, за приемането на 

проекторешението по Докладната записка, становището на постоянните комисии е 

положително. 

Всички  подкрепят докладната записка и проекта за решение. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

 

Благодаря г-н Чуфадар. 

 Колеги,  имате ли нещо да питате или добавите? Видно няма. 

 

Режим на поименно  гласуване 

 

Резултати   от   гласуването:  

       за   -  15 

1. Кадир  Хасан 

2. Бирсен  Елманов 

3. Ердинч  Исмаилов 

4. Севдалин  Алдинов 

5. Мустафа  Хюсеинов 

6. Руфи  Чуфадар 

https://varbitsa.bg/
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7. Кенан  Халил 

8. Сафие  Кичукова 

9. Мехмед  Юсуфов 

10. Себайдин  Фейзула 

11. Янаки  Янакиев 

12. Басри  Басриев 

13. Мердин  Ахмедов 

14. Неслихан  Пехливан 

15. Емил  Димов 

 

       против   -  0;   

      въздържали   се   -   0,  предложението  се приема. 

 

Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

       На основание чл.21, ал.1, т.8 и  чл.27, ал.3, 4 и 5 от ЗМСМА,  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

     Общински съвет Върбица прие следното: 

 

   РЕШЕНИЕ:№7 

 

    1. На основание § 8, ал.2, т.1 от ПР на ЗУТ Общински съвет Върбица дава съгласие да бъде 

приложен ДРП, относно: Придадена част към УПИ IV-237, кв.30 по плана на с. Нова Бяла 

река с площ 71 кв.м.,  като за целта Общински съвет на основание чл.21, ал.1 т.8 от ЗМСМА и 

чл.41, ал.2 от ЗОС одобрява: 

    1.1. Пазарната оценка, изготвена от лицензиран оценител на стойност 1416 лв. ( хиляда 

четиристотин  и шестнадесет лева, и 00 ст.) с включен ДДС, която да бъде продажната цена. 

Данъчната оценка на придадената част е 127,80 лв. 

    2. След влизане в сила на Решението, Кметът на Община Върбица: 

    2.1. Да сключи договор за продажба на гореописаната реална част от УПИ IV-237, кв.30 по 

плана на с. Нова Бяла река със собственика Мехмед Исуфов. 

    2.2. Да издаде Заповед по силата на която в ДРП /дворищно - регулационния план/ на с. Нова 

Бяла река да бъде отразено прилагането му, относно придадената част, която да бъде заличена 

като такава и включена в границите на имота. 

 

 

 

 

 VIII. 

 

 

По осма точка от дневния ред:  

ОТНОСНО: Дoкладна записка с вх.№172/10.12.2024 г.  от Мердин Байрям  – кмет на    

Община Върбица, относно: Прехвърляне на собственост чрез продажба от Община Върбица 

на реална част от урегулиран поземлен имот: УПИ XXII-593, кв.66 по плана на гр. Върбица по 

реда на §8, ал.2, т.1 от ПР на ЗУТ. 

МОТИВИ: Молба за купуване на придаваемо общинско място към гореописаният имот от 

Донка Русева. Това придаваемо място не може да бъде самостоятелен обект на разпореждане. 

Площта му е 12 кв.м. 

 

Хава ХАСАНОВА –  Директор Дирекция „РРХДИП“-  запозна съветниците с  Докладната 

записка. 
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Руфи ЧУФАДАР – Председател на постоянната комисия по „Бюджет и финанси, икономика 

и инвестиционна политика”: 

  След проведени съвместни заседании на постоянните комисии, за приемането на 

проекторешението по Докладната записка, становището на постоянните комисии е 

положително. 

Всички  подкрепят докладната записка и проекта за решение. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

 

Благодаря г-н Чуфадар. 

Да, колеги  имате ли нещо да питате или добавите? Видно няма. 

 

Режим на поименно  гласуване 

 

Резултати   от   гласуването:  

 

       за   -  15 

 

1. Кадир  Хасан 

2. Бирсен  Елманов 

3. Ердинч  Исмаилов 

4. Севдалин  Алдинов 

5. Мустафа  Хюсеинов 

6. Руфи  Чуфадар 

7. Кенан  Халил 

8. Сафие  Кичукова 

9. Мехмед  Юсуфов 

10. Себайдин  Фейзула 

11. Янаки  Янакиев 

12. Басри  Басриев 

13. Мердин  Ахмедов 

14. Неслихан  Пехливан 

15. Емил  Димов 

 

       против   -  0;   

      въздържали   се   -   0,  предложението  се приема. 

 

Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

       На основание чл.21, ал.1, т.8 и  чл.27, ал.3, 4 и 5 от ЗМСМА,  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

     Общински съвет Върбица прие следното: 

 

   РЕШЕНИЕ:№8 

 

1. На основание § 8, ал.2, т.1 от ПР на ЗУТ Общински съвет Върбица дава съгласие да бъде 

приложен ДРП, относно: Придадена част към УПИ XXII-593, кв.66 по плана на гр. Върбица с 

площ 12 кв.м.,  като за целта Общински съвет на основание чл.21, ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.41, 

ал.2 от ЗОС одобрява: 

    1.1. Пазарната оценка, изготвена от лицензиран оценител на стойност 1440 лв. ( хиляда 

четиристотин и четиридесет лева, и 00 ст.) с включен ДДС, която да бъде продажната цена. 

Данъчната оценка на придадената част е 38,70 лв. 

    2. След влизане в сила на Решението, Кметът на Община Върбица: 
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    2.1. Да сключи договор за продажба на гореописаната реална част от УПИ XXII-593, кв.66 по 

плана на гр.Върбица със собственика Донка Стоянова Русева 

    2.2. Да издаде Заповед по силата на която в ДРП /дворищно - регулационния план/ на с. Нова 

Бяла река да бъде отразено прилагането му, относно придадената част, която да бъде заличена 

като такава и включена в границите на имота. 

 

 

IX. 

 

По девета точка от дневния ред:  

ОТНОСНО: Дoкладна записка с вх. № 178/18.12.2024 г. от от Мердин Байрям – кмет 

на Община Върбица, относно: Кандидатстване на Община Върбица с проектно 

предложение „Извършване на строително- ремонтни работи на материалната база на 

Домашен социален патронаж  в гр.Върбица” за финансиране по Целева програма 

„Подобряване на материалната база на „Домашен социален патронаж“ чрез Фонд 

„Социална закрила” през 2025г. 

 

Хава ХАСАНОВА   –  Директор Дирекция „РРХДИП“-  запозна съветниците с  Докладната 

записка. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Г-н Кмете, заповядайте! 

 

Инж. Мердин Байрям – кмет на Община 

Целта на проектното предложение  е да се обновят и модернизират помещенията на 

Домашен социален патронаж, гр. Върбица, чрез  извършване на строително  монтажни/ 

ремонтни работи и осигуряване на достъпна архитектурна среда до помещенията. Това ще 

създаде условия и възможност за подобряване и улесняване работата на персонала на ДСП 

и предоставяне на по-качествена и достъпна социална  услуга на потребителите.  

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Благодаря г-н Байрям. 

 

Да, колеги  имате ли нещо да питате или добавите? Видно няма. 

 

Режим на поименно  гласуване 

 

Резултати   от   гласуването:  

       за   -  15 

 

1. Кадир  Хасан 

2. Бирсен  Елманов 

3. Ердинч  Исмаилов 

4. Севдалин  Алдинов 

5. Мустафа  Хюсеинов 

6. Руфи  Чуфадар 

7. Кенан  Халил 

8. Сафие  Кичукова 

9. Мехмед  Юсуфов 

10. Себайдин  Фейзула 

11. Янаки  Янакиев 

12. Басри  Басриев 
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13. Мердин  Ахмедов 

14. Неслихан  Пехливан 

15. Емил  Димов 

 

       против   -  0;   

      въздържали   се   -   0,  предложението  се приема. 

 

Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

       На основание чл.21, ал.1, т.8 и  чл.27, ал.3, 4 и 5 от ЗМСМА,  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

     Общински съвет Върбица прие следното: 

 

   РЕШЕНИЕ:№9 

 

       Общински съвет Върбица,  на основание чл. 21, ал.1, т.23 и ал. 2 от ЗМСМА 

  1. Дава съгласие Община Върбица да кандидатства с проектно предложение 

„Извършване на строително- ремонтни работи на материалната база на Домашен социален 

патронаж  в гр.Върбица” за финансиране по Целева програма „Подобряване на 

материалната база на „Домашен социален патронаж“ чрез Фонд „Социална закрила” през 

2025г. 

 2. Дава съгласие, при одобрение на проектното предложение Община Върбица да 

съфинансира от общинския бюджет най-малко с 10% от общия бюджет за проектното 

предложение. 

  3. Възлага на Кмета на Община Върбица осъществяването на всички дейности, 

необходими за правилното и законосъобразно изпълнение на настоящето решение. 

       4.  На основание чл.60, ал.1 от АПК Общински съвет Върбица допуска 

предварително изпълнение на настоящето решение, поради защита на важни обществени 

интереси, а именно: предоставяне на социални услуги за нуждаещите се лица с увреждания 

и възрастни хора в непредвид изключително кратките срокове за кандидатстване с 

проектното предложение. 

 

 

Мотиви: Домашен социален патронаж е първата действаща социална услуга, 

разкрита на територията на община Върбица. Доказал своята необходимост, ДСП е 

увеличавал своя капацитет през годините, като в момента обслужва 1300 потребители. 

Оборудването на социалния патронаж е много старо, амортизирано и енергийно 

неефективно.  

Община Върбица управлява Домашен социален патронаж и изпълнява проект по 

Програма за храни и основно материално подпомагане 2021-2027 със собствен ресурс и не е 

възложила приготвянето на и доставянето на топлия обяд за крайните получатели на 

външен доставчик по реда на ЗОП, което я прави допустим кандидат за финансиране по 

Целева програма „Подобряване на материалната база на „Домашен социален патронаж“ 

чрез Фонд „Социална закрила” през 2025г. 

Целта на проектното предложение  е да се обновят и модернизират помещенията на 

Домашен социален патронаж, гр.Върбица, чрез  извършване на строително  монтажни/ 

ремонтни работи и осигуряване на достъпна архитектурна среда до помещенията. Това ще 

създаде условия и възможност за подобряване и улесняване работата на персонала на ДСП 

и предоставяне на по-качествена и достъпна социална  услуга на потребителите.  

При одобрение на проектно предложение е необходимо кандидатът да осигури най-

малко 10% от общата стойност на проекта. 
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Финансирането на проекти за строително монтажни/ремонтни работи на 

материалната база е в размер до 72 000 лв. /седемдесет и две хиляди лева/ с вкл.ДДС. 

 

 

 

 

X. 

 

По десета точка от дневния ред:  

ОТНОСНО: Дoкладна записка с вх. № 179/18.12.2024 г. от от Мердин Байрям – кмет на 

Община Върбица, относно: Кандидатстване на Община Върбица по процедура чрез директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR002-2.012 „ИНОВАТИВНИ 

ЗДРАВНО-СОЦИАЛНИ УСЛУГИ“, финансирана от Програма „Развитие на човешките 

ресурси” 2021-2027 г. 

 

Хава ХАСАНОВА   –  Директор Дирекция „РРХДИП“-  запозна съветниците с  Докладната 

записка. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Г-н Кмете, заповядайте! 

 

Инж.Мердин Байрям – кмет на Община 

Целта на процедурата е да се подобри предоставянето на интегрирани здравно-социални 

услуги в домашна среда за нуждаещи се самотноживеещи лица с увреждания и 

самотноживеещи възрастни хора в невъзможност за самообслужване. Чрез нея ще се 

изгради и приложи иновативен модел за дистанционен мониторинг на здравословния и 

психологичен статус на хора с хронични заболявания и трайни увреждания, както и 

самотноживеещи възрастни в невъзможност за самообслужване на базата на съвременни 

информационни и комуникационни технологии – телекеър. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Благодаря г-н Байрям. 

 

Да, колеги  имате ли нещо да питате или добавите? Видно няма. 

 

Режим на поименно  гласуване 

 

Резултати   от   гласуването:  

 

       за   -  15 

 

1. Кадир  Хасан 

2. Бирсен  Елманов 

3. Ердинч  Исмаилов 

4. Севдалин  Алдинов 

5. Мустафа  Хюсеинов 

6. Руфи  Чуфадар 

7. Кенан  Халил 

8. Сафие  Кичукова 

9. Мехмед  Юсуфов 

10. Себайдин  Фейзула 

11. Янаки  Янакиев 
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12. Басри  Басриев 

13. Мердин  Ахмедов 

14. Неслихан  Пехливан 

15. Емил  Димов 

 

       против   -  0;   

      въздържали   се   -   0,  предложението  се приема. 

 

Общ брой присъстващи общински съветници – 15 

 

       На основание чл.21, ал.1, т.8 и  чл.27, ал.3, 4 и 5 от ЗМСМА,  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

     Общински съвет Върбица прие следното: 

 

   РЕШЕНИЕ:№10 

 

1. Дава съгласие Община Върбица да кандидатства по процедура чрез директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR002-2.012 „ИНОВАТИВНИ 

ЗДРАВНО-СОЦИАЛНИ УСЛУГИ“, финансирана от Програма „Развитие на човешките 

ресурси” 2021-2027 г. с проектно предложение. 

2. Възлага предоставянето на услуга от общ икономически интерес иновативни 

здравно-социални услуги в домашна среда по процедура „Иновативни здравно-социални 

услуги“ по Програма „Развитие на човешките ресурси” 2021-2027 г. на дирекция 

„РРХДИП“ към Община Върбица за срок от 24 месеца, считано от датата на издаване на 

акта за възлагане на услугата от общ икономически интерес. 

3. Възлага на Кмета на Община Върбица да издаде Акта за възлагане на 

интегрирани здравно-социални услуги, като услуги от общ икономически интерес /УОИИ/, 

при спазване на изискванията на Решение на Комисията от 20 декември 2011 г. относно 

прилагането на член 106, параграф 2 от Договора за функционирането на Европейския 

съюз за държавната помощ под формата на компенсация за обществена услуга. Актът за 

възлагане трябва да съдържа задължителните реквизити по чл. 4 от Решение 2012/21/ЕС. 

4. Услугата „Иновативни здравно-социални услуги“ на Община Върбица да се 

предоставя безвъзмездно на потребителите в рамките на реализирането на проекта.  

5. На основание чл.60, ал.1 от АПК Общински съвет Върбица допуска предварително 

изпълнение на настоящето решение, поради защита на важни обществени интереси, а 

именно: осигуряване на непрескъсваемост на предоставяне на услуги в домашна среда за 

нуждаещите се самотноживеещи лица с увреждания и възрастни хора в невъзможност за 

самообслужване, потребители по проект №BG05SFPR002-2.001-0119-C03 „Грижа в дома в 

община Върбица“ финансиран по Програма "Развитие на човешките ресурси" 2021-2027, 

предвид изключително кратките срокове за кандидатстване с проектното предложение. 

Мотиви: Министерство на труда и социалната политика изпрати до общините - 

конкретни бенефициенти, указания за кандидатстване по процедура чрез директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR002-2.012 „ИНОВАТИВНИ 

ЗДРАВНО-СОЦИАЛНИ УСЛУГИ“, финансирана от Програма „Развитие на човешките 

ресурси” 2021-2027 г.  

Целта на процедурата е да се подобри предоставянето на интегрирани здравно-

социални услуги в домашна среда за нуждаещи се самотноживеещи лица с увреждания и 

самотноживеещи възрастни хора в невъзможност за самообслужване. Чрез нея ще се 

изгради и приложи иновативен модел за дистанционен мониторинг на здравословния и 

психологичен статус на хора с хронични заболявания и трайни увреждания, както и 
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самотноживеещи възрастни в невъзможност за самообслужване на базата на съвременни 

информационни и комуникационни технологии – телекеър. 

По настоящата процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ, допустими за финансиране са следните дейности: 

1. Предоставяне на почасови мобилни интегрирани здравно-социални услуги за 

нуждаещи се лица с увреждания и възрастни хора в невъзможност за 

самообслужване. 

2. Провеждане на специализирани обучения на екипите и супервизия, 

включително обучения във връзка с въвеждането на нови методологии за 

оценка на потребностите. 

3. Развитие и предоставяне на иновативни дистанционни услуги – телекеър, 

включително осигуряване на специализирано оборудване за тяхното 

предоставяне (при необходимост). 

Услугите  ще се предоставят почасово на базата на идентифицираните нужди на 

лицата от целевата група, в резултат на извършена оценка на индивидуалните потребности 

и подбор на потребителите. Предоставянето на иновативни здравно-социални услуги ще 

бъде за период от 24 месеца, като дейностите следва да приключат не по-късно от 

31.12.2026 г. 

Всяко проектно предложение задължително следва да включва Дейности 1 и 2. Тези 

дейности са дефинирани като услуги от общ икономически интерес (УОИИ) и дейността 

по изпълнението им трябва да е възложена чрез съответен акт на възлагане. 

Предоставянето на услугата може да се възложи на общинско предприятие, създадено по 

реда на чл. 52 от ЗОС, на второстепенен разпоредител с бюджет или на звено/дирекция в 

самата общинска администрация, като услугата се възлага от Общинския съвет чрез кмета 

на общината. Максималната стойност за предоставянето на УОИИ за едно лице е 9,68 лв. 

за 1 час услуга.  

Дейност 3 не е част от компенсацията за УОИИ и максималната стойност за 

предоставянето на дистанционни услуги – телекеър за едно лице е 9000 лв. за 24 месеца. За 

предоставянето на Дейност 3 задължително се избира външен изпълнител по реда на ЗОП.  

В приложената към указанията Таблица „Разпределение на финансиране и 

потребители“ посоченият общ брой часове за предоставяне на иновативни здравно-

социални услуги за община Върбица е 15188 ч., като предвидените средства са в размер на 

165 019,84лв.за обслужване на минимален брой потребители 18 за 24 месеца и за 

предоставяне на иновативни дистанционни услуги -телекеър. 

За да не се допусне прекъсване на предоставяните по процедура „Грижа в дома“ 

здравно-социални услуги на допустимите по настоящата операция целеви групи е 

необходимо във срок до 01.01.2025 г., кандидатът да представи препис от Решение на 

Общински съвет за даване на съгласие за кандидатстване по процедура BG05SFPR002-

2.012 „ИНОВАТИВНИ ЗДРАВНО-СОЦИАЛНИ УСЛУГИ“ и препис от Решение на 

Общински съвет за възлагане предоставянето на УОИИ. 

 

XI. 

 

По единадесета точка от дневния ред:  

ОТНОСНО: Питания. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Уважаеми госпожи  и господа имате думата. 

Няма постъпили писменни искания за питания. 
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Въпроси или питания има или няма?  

Видно няма. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Г-н Кмете, заповядайте! 

 

Инж. Мердин БАЙРЯМ – Кмет на Община Върбица  

- Уважаеми съветници, преди да се разделим, бих искал да ви пожелая здраве, 

изпращаме една стара година, която беше успешна и посрещаме новата 2025 година, 

нека да е по- успешна благословена, най - вече бъдете живи и здрави. Весели 

празници на всички. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Благодаря Ви, г-н Байрям. 

 

Кадир ХАСАН – Председател на Об С 

Уважаеми колеги, и от мое име искам да ви пожелая, много здраве, щастие и по вече късмет 

през предстоящата 2025 г. и весело посрещане на новогодишните празници! 

 

Колеги благодаря Ви за ползотворната работа. 

 

 Поради изчерпване на точките по дневния ред обявявам заседанието на Общински съвет 

Върбица за закрито в 11.15 часа. 

 

  Протоколчик: ……/П/…….                                 Председател на Об С:……/П/…… 

    Джемиле Ниязиева                                                                      Кадир Хасан 


